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KOMISJA GOSPODARKI MIASTA  

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  
 

BRM.0012.35.2023.JB 
EOD: 30988/2023/W 

 

Protokół z posiedzenia 

Komisji Gospodarki Miasta 
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 19 czerwca 2023 r.  

w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 
 

(Nagranie – czas trwania nagrania 46 min 04 sek.) 
 

 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Raport o stanie Miasta za 2022 rok – opinia w zakresie pracy Komisji. 

3. Rewitalizacja przestrzeni parkowych – informacja. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad RM. 

5. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 

 

 
Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

(czas trwania nagrania od 02 min 02 sek. do 02 min 18 sek.) 
 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza poinformował, że uwag do protokołów nie wniesiono.  
 

 

Ad. 2. Raport o stanie Miasta za 2022 rok – opinia w zakresie pracy Komisji. 
(czas trwania nagrania od 02 min 19 sek. do 11 min 48 sek.) 
 
Głos zabrał Sekretarz Miasta Artur Zieliński. 

 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radna Krystyna Urbaniak 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała Raport o stanie Miasta za 2022 rok - opinia w zakresie 
pracy Komisji. 
 
 

Ad. 3. Rewitalizacja przestrzeni parkowych – informacja. 
(czas trwania nagrania od 11 min 49 sek. do 16 min 04 sek.) 
 
Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda omówiła informację. 
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Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radna Krystyna Urbaniak 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza zamknął dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację nt. rewitalizacji przestrzeni 
parkowych.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad. 4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad RM. 
(czas trwania nagrania od 16 min 05 sek. do 32 min 05 sek.) 
 
1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu 

niepieniężnego do spółki Zarząd Komunikacji Miejskiej w Elblągu spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością - DRUK NR 14/XXXII 

 

Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski omówił projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję i wobec braku chętnych do zabrania głosu 
zamknął dyskusję. 
 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  
na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu niepieniężnego do spółki Zarząd 

Komunikacji Miejskiej w Elblągu spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK  
NR 14/XXXII 

 

 
2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu 

niepieniężnego do spółki Elbląskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością - DRUK NR 15/XXXII 

 

Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski omówił projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję i wobec braku chętnych do zabrania głosu 
zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  
na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu niepieniężnego do spółki Elbląskie 

Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK 
NR 15/XXXII 
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3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą polegającej na budowie trzech budynków mieszkalnych wielorodzinnych na terenie 
działek numer 66/3, 66/4, 67/4, 67/7, 69/3, 69/5, 75/2, 98/1, obręb 12 przy ulicy Bożego Ciała  

w Elblągu - DRUK NR 16/XXXII 
 

Dyrektor Departamentu Urbanistyki i Architektury Katarzyna Wiśniewska omówiła projekty uchwały. 

 
Głos zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

• Dyrektor Departamentu Urbanistyki i Architektury Katarzyna Wiśniewska 

 
 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Dyrektor Departamentu Urbanistyki i Architektury Katarzyna Wiśniewska 

 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 4 

Przeciw – 1 
Wstrzymujących się – 0 
 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji 
inwestycji mieszkaniowej wraz z infrastrukturą towarzyszącą polegającej na budowie 

trzech budynków mieszkalnych wielorodzinnych na terenie działek numer 66/3, 66/4, 

67/4, 67/7, 69/3, 69/5, 75/2, 98/1, obręb 12 przy ulicy Bożego Ciała w Elblągu - DRUK 
NR 16/XXXII 

 
 

4) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów przy ulicy Piławskiej w Elblągu - DRUK NR 17/XXXII 

 
Dyrektor Departamentu Urbanistyki i Architektury Katarzyna Wiśniewska omówiła projekty uchwały. 

 

Głos zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

• Dyrektor Departamentu Urbanistyki i Architektury Katarzyna Wiśniewska 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

• Dyrektor Departamentu Urbanistyki i Architektury Katarzyna Wiśniewska 
 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję i wobec braku chętnych do zabrania głosu 
zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia  
do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów przy 

ulicy Piławskiej w Elblągu - DRUK NR 17/XXXII 
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5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu usługowego nr 1U, położonego 

w Elblągu przy ul. Browarnej 14 - DRUK NR 20/XXXII 
 

Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa omówił projekt 
uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję i wobec braku chętnych do zabrania głosu 
zamknął dyskusję. 
 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

lokalu usługowego nr 1U, położonego w Elblągu przy ul. Browarnej 14 - DRUK  

NR 20/XXXII 
 
 
6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu usługowego nr 1U, położonego 

w Elblągu przy ul. Robotniczej 208 - DRUK NR 21/XXXII  

 
Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa omówił projekty 

uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Janusz Hajdukowski (brak zapisu dźwiękowego) 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
lokalu usługowego nr 1U, położonego w Elblągu przy ul. Robotniczej 208 - DRUK  

NR 21/XXXII 
 

 

7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w Elblągu  
przy ul. Eugeniusza Kwiatkowskiego - DRUK NR 22/XXXII 

 
Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa omówił projekty 

uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję i wobec braku chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości położonych w Elblągu przy ul. Eugeniusza Kwiatkowskiego - DRUK  
NR 22/XXXII 

 
 

8) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie zabudowanej nieruchomości położonej  

w Elblągu przy ul. Lotniczej - DRUK NR 23/XXXII 
 

Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa omówił projekty 
uchwały. 

 
Głos zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję i wobec braku chętnych do zabrania głosu 
zamknął dyskusję. 
 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
zabudowanej nieruchomości położonej w Elblągu przy ul. Lotniczej - DRUK NR 23/XXXII 

 
 

 

Ad. 5. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 
(czas trwania nagrania od 32 min 06 sek. do 45 min 22 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję. 

 
1) Radny Adam Matwiejczuk poruszył temat wycinki drzew pod budowę przyszłego ciągu rowerowego 

wzdłuż ul. Królewieckiej. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

 
 

2) Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza poruszył temat dotyczący ubywania drzew w Elblągu. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

• Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Marek Pilichowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

• Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Marek Pilichowski 
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3) Radna Krystyna Urbaniak poruszyła temat dotyczący sytuacji w lasach w okolicach Elbląga. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

• Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Marek Pilichowski 

• Radna Krystyna Urbaniak 

• Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Marek Pilichowski 

• Radny Janusz Hajdukowski (brak zapisu dźwiękowego) 

• Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Marek Pilichowski 

 
 

4) Radny Adam Matwiejczuk podziękował za organizację Elbląskiego Święta Muzyki. 
 
 

5) Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza poinformował o montażu sztucznej nawierzchni na krytym 
lodowisku. 

 
 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza zakończył 

posiedzenie.  
 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Gospodarki Miasta stanowi załącznik do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 

 
 

                                         Przewodniczący Komisji 
 

                                                 
         Cezary Balbuza 

 

 
 
Protokół sporządziła 
 
  Justyna Bieszczad 


